
Grano! lers 
¡COHUNICAT DEL CABINET DE PREMSA 

Pie extraordinari 
El dia 30 de novembre, a 

jtres quarts de nou del ves-

Ipre, va iniciar-se el Pie 

jextraordinari de l'Ajunta-

Iment. L'ordre del dia s'i-

nicià amb 1 ' aprovació de 

ll'acta de la darrera ses-

Isiô, si bé Pere Canal va 

Ifer notar que la seva re-

Iclamació de fer constar en 

Iles actes els noms dels vo-

Itants en pro i en contra, 

no sols s'havia aplicar en 

el futur, sino també en 1 ' -
kte en que consta 1 ' apro-

vació de les ordenances 

fiscal s. 
I Sense cap objecció fou a-

provada la de 1 egac ió de 

[funcions, per part de l'al-

aldia, en tota l'àrea dels 

«sports, al regidor Josep 

rrel i Pubill. Aquesta 

nanimitat va mantenir-se 

|en 1'aprovació dels res-

nts acords, 1 levât de les 

Idiferències que esmentarem 

len el darrer, també harmô-

Inicament resoltes. 

|Fou també aprovada la pe-

Itició a la Generalitat de 

jCatalunya, réitérant que 

jsiguin declarats urgents 

pis expedients d'expropia-

jcio de terrenys destinats 

p zona verda, un cop pas-

pats dos mesos de silenci 

pprés de 1'anterior sol.-

pcitud. Els terrenys a ex-

popiar pertanyen a Jaume 

l'iifruns. 

•També fou aprovat l'avant-

pjecte de 1 ' aparcament 

Nterrani que s'ha de 

instruir a la plaça de Ba-

r̂ ngé. El regidor Pere Ca-

Ç intervingué per dir que 

^vantprojecte li semblava 

bé, però que 1'important 

era començar a construir 

amb rapidesa.Contesta l'al-

calde dient que el plec de 

condicions per a adjudicar 

1 'obra era a punt i que 

pròximament seria présentât 

a 1'aprovació del Pie. L'a-

parcament serà de 412 pla-

ces, i els veins immédiats 

han estât informats de 1'a-

vantprojecte, favorablement 

acollit. 

Sense dificultats foren 

aprovades les propostes de 

modificado de crédits en 

el Pressopost General Ordi-

nari de 1981 i en el Pres-

supost d'Inversions de 1981 

per tal d'equilibrar les 

despeses i acabar d'ajustar 

els pressupostos. Igualment 

va aprovar-se el compte d'-

administració del Patrimoni 

corresponent a l'any 1980. 

Per segona vegada en pocs 

dies quedà sobre la taula 

el pía especial per a la 

Protecció del Patrimoni 

Històric-Arquitectonic de 

Granollers. i el president 

de la Comissió d'Urbanisme, 

Josep Antoni Palomino, ex-

plicà que els tècnics enca-

ra no havien consideart 

prou ajustat el treball 

fet. El tinent d'alcade, 

Josep 0. Montaña, manifesté 

que sotenia algunes dife-

rències no substanciáis 

respecte al pia, i Palomino 

convocà els altres regidors 

a estudiar el tema desprès 

de la Permanent del proper 

dijous, 3 de desembre, amb 

la presència dels membres 

de 1'equip tècnic, per tal 

de llimar entre tots les 

possibles diferències de 

cara a la aprovació en el 

Pie. 

Fou feta l'aprovació ini-

cial del projecte d'urba— 

nització del carrer Prin-

cesa, en el tram compres 

entre els carrer s de Sant 

Josep i Anibal. 

A proposta de la Comissió 

de Governació fou autorit-

zada la contractació admi-

nistrativa, fins a la cele-

b r a d ó dels corresponents 

concursos oposicions, de 

1'enginyer superior Fran-

cese Figueres, de 1'arqui-

tecte superior Maria Gis-

pert, i de 1 ' inspector de 

Padrons Fiscals, Alfonso 

Vilches, els quais es tro-

baven ja treballant a l'a~ 

juntament i s'els esgotava 

el termini del propi con-

tracte abans de ser convo-

cades i efectuades les opo-

sicions. 
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